
 

 

 

 

Schriftelijke vragen aan het college van Burgemeester en wethouders.  (art.44 RvO) 

Fractie GroenLinks 

Steller:  Hans Marskamp 

Datum:  28-09-19 

Onderwerp:  Ja-ja sticker 

Kenmerk: GL-2019-04 

 

Geacht College, 

  

Inde media was op 24 en 25 september te lezen dat het Hof in Amsterdam het hoger beroep 
van de reclamebranche heeft verworpen en de gemeente Amsterdam de ja-ja sticker mag 
gebruiken.  Dus: geen sticker op de bus, geen folders. 

 

De raad van Assen heeft de motie waar om invoering van de ja-ja sticker aangenomen, maar 
in een brief aan de raad heeft het college destijds aangegeven met de uitvoering te willen 
wachten tot er duidelijkheid zou zijn over de juridische status.  Met de hiervoor genoemde 
uitspraak van het Hof is deze duidelijkheid er. 

Dit brengt GroenLinks tot de volgende vragen: 

1 Bent u het met ons eens dat nu niets meer in de weg staat aan invoering van dit 
systeem met de ja-ja sticker; 

2 Zo ja, op welke termijn denkt u tot uitvoering van de motie over te kunnen gaan 
en het “ ja-ja-stickers systeem” in te kunnen gaan voeren ? Lukt dat bijvoorbeeld 
per 1 januari 2020 ? 

Namens de GroenLinks Fractie, 

Hans Marskamp 


